
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ ZE DNE 01.08.2023  

Zahájení 16:30, Pankrác House, Lomnického 1705/5, Praha 4 

Přítomni (KRP):  prezenčně: Martin Musil, Leona Lahoda, Barbora Čížková, Štěpán 
Weber 
telekonferenčně: Tamara Hašová 

Přítomni (ČF): prezenčně: Lukáš Laštovička, Václav Frajt  
Ukončení:   Praha, Pankrác House, 01.08.2023, 19:15 
 
 

Program: 
  

1. Jednání VV  
a. Informace 
b. Materiály v připomínkování 
c. Předložení Akčního listu – Ženy v ČF 

2. Program podpory č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 23/24 
a. Hodnocení regionálních projektů  

3. Extraliga 
4. Výstupy ze schůzek P. Chvojky se zástupkyněmi ženských složek Extraligy a 

reprezentantkami ohledně toho, jak vnímají ženský sport a ženský florbal 
5. Nábory 

a. Aktuální stav 
b. Jednání vedoucích sekretariátu ČF s Martinem 

6. Kodex RP  
7. Termíny dalšího jednání 
8. Diskuze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

AD 1) Jednání VV 

Po řádném jednání VV v červnu je další setkání VV ČF naplánováno až na 29.8.2023. 

• Materiály v připomínkování 

KRP projednala materiál v připomínkování, kterým je Plán práce VV ČF na sezónu 2023-2024 

pro VV 08-2023.  K materiálu nebylo připomínek a V. Frajt zanesl bez připomínek. 

• Předložení Akčního listu – Ženy v ČF 

KRP projednala Akční list – Ženy v ČF, u kterého dojde k aktualizaci dat a předložení Akčního 

listu na řádném jednání VV ČF v září. 

Usnesení č. 1/08/2023: KRP 

▪ Ukládá V. Frajtovi aktualizovat data v Akčním listu – Ženy v ČF 

Zodpovídá: V. Frajt | Termín: 12.9.2023 

AD 2) Program podpory č. 2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 23/24 

L. Laštovička představil celkový seznam projektů přihlášených do Programu podpory č. 2B – 

Podpora rozvoje ženského florbalu 23/24. L. Laštovička informoval, že vypsaný program 

podpory vzbudil vysoký zájem o čerpání programu podpory. Do programu podpory se zapojily 

všechny regiony s tím, že celkový počet projektů byl 13. Členové komise chválili aktivitu a 

zájem od regionů na téma rozvoje ženského florbalu. Proběhla diskuse členů KRP ohledně 

zajištění zpětné vazby a výstupů z jednotlivých regionálních projektů. L. Laštovička vypracuje 

prvotní nástřel sbíraných výstupů, parametrů, nechá tento souhrn doplnit členy komise a 

následně informuje regiony. 

Na závěr všichni členové KRP hlasovali a jednomyslně schválili stanovené finanční prostředky 

k jednotlivým projektům. 

Usnesení č. 2/08/2023: KRP 

▪ Ukládá L. Laštovičkovi vypracovat prvotní výkop materiálu ke zpětné vazbě od regionů 

▪ Ukládá L. Laštovičkovi informovat regiony a výši přidělené podpory k jednotlivým 

projektům 

Zodpovídá: L. Laštovička | Termín: 3.8.2023 a 16.8. 2023 

AD 3) Extraliga 

L. Laštovička přednesl aktuální informace o Extralize ve vztahu k sezoně 23/24. Největší 

změnou bude nová video platforma elitních soutěží. KRP diskutovala nad možným poklesem 

sledovanosti florbalu v souvislosti s video platformou za placenou bránou. Členové se v rámci 



 

 

diskuze shodli, že tento krok považují za rizikový a nevychází z pincipů, kterými se doposud 

prezentoval mužský elitní florbal v době svého rozvoje. 

L. Laštovička informoval, že probíhají diskuse s případnými novými sportovními kanály 

a potencionálními partnery soutěže. Závěrem L. Laštovička informoval členy komise také 

ohledně brandingu soutěže. 

AD 4) Výstupy ze schůzek P. Chvojky se zástupkyněmi ženských složek Extraligy a 
reprezentantkami ohledně toho, jak vnímají ženský sport a ženský florbal 
 

L. Laštovička představil výstup ze schůzky P. Chvojky se zástupkyněmi ženských složek 

z Extraligy. Celkově byla schůzka zaměřená na vnímání ženského florbalu. Byla řešena témata 

typu nábory, vyrovnání statusu muži a ženy, jaké vidí bariery v nastavení Extraligy, kombinace 

florbalu na nejvyšší úrovni se studiem a prací a zároveň obecně o vnímání mužů a žen ve 

florbale. 

KRP diskutovalo nad výstupem s návrhem uspořádat setkání s prvoligovými zástupkyněmi, 

kde se otevřou otázky typu, proč se nechtějí dostat na top úroveň, proč končí v brzkém věku. 

Cílem je také komunikace směrem k připravenosti týmů ke vstupu do Extraligy a včasná 

komunikace s týmy účastnícími se Extraligy nad nadcházející sezónou. 

AD 5) Nábory 

M. Musil se setkal s vedoucími jednotlivých oblastí na sekretariátu ČF. Většina vedoucích vidí 

větší problém v udržitelnosti po náborech než v náborech jako takových. M. Musil informoval, 

že zdroje na ČF by však měly být využívány rovnocenně na muže a ženy. 

AD 6) Kodex  

Členové KRP projednali finální podobu kodexu. Všemi členy je Kodex schválený a bude 
předložen na řádném jednání VV v září. 
 
Usnesení č.3/08/2023 KRP 
 

▪ Ukládá L. Laštovičkovi předložit Kodex na dalším řádném jednání VV. 
 
Zodpovídají: Lukáš Laštovička | Termín: 12.09.2023 

AD 7) Diskuse a termín dalšího jednání KRP 

Termín příštího jednání: 

• 12.09. 2023 zahájení v 16:30 hod 

Usnesení č. 4/08/2023: KRP 



 

 

▪ Bere na vědomí termín jednání KRP 

 


